
 

Schriftelijke vraag 12-07-2022

Onderwerp: Beplanting rond kiosk Aarle-Rixtel

Geacht college,

Wij zijn door enkele omwonenden van de kiosk aan de Kouwenberg in Aarle-Rixtel aangesproken over 
de slechte staat van de beplanting eromheen. We zijn zelf gaan kijken en moeten constateren dat deze 
inwoners een punt hebben.

We vragen daarom of deze situatie bekeken en vervolgens verbetert kan worden. Er zijn omwonenden 
die hierover eventueel mee willen denken (namen bij ons bekend). Wellicht kunnen er ook afspraken 
gemaakt worden over klein onderhoud (zoals water geven in de zomerperiode). 
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